
 
 

 
SOKOL Zaječice, z. s. 

Zápis ze schůze Výkonného výboru 
konané dne 10. 1. 2024  

 
Přítomní členové VV: M. Láska, P. Šnajberk, J. Kapinos, L. Sadecký 
Přítomní členové KK: M. Staruch, J. Dojek, Z. Hruška 
Přítomní hosté: J Šnajberk, D. Pančík, J. Švasta 
 
 
1) Změny stanov 

a) Proběhla konzultace s právním poradcem (D. Reis) 
b) Řešená témata 

i) Rozšíření členů VV na 7 
ii) Přijímání nových členů 
iii) Datum zaplacení členských příspěvků 
iv) Přijímání rozhodnutí VV „per rollam“ 
v) Střet zájmů u funkcionářů ZS 
vi) Volební řád VH 

c) J. Švasta dopošle návrhy k řešení do pátku 12.1.2024. VV následně projedná s právním poradcem 
d) M. Láska sepíše detaily diskuse a zašle D. Reisovi k přípravě právní formulace. 
e) VV zašle nový návrh stanov z jasně vyznačenými změnami členům ZS (M. Láska) 

2) Odstoupeni Předsedy VV 
a) D. Kasl předá zbytek fyzických dokladů L. Sadeckému do příští VV 
b) D. Kasl opětovně žádá o výmaz z rejstříku. M. Láska prověří možnosti. 

i) Záložní plán: Výmaz předsedy z rejstříku bude proveden spolu se zápisem nového vedení a 
zápisem z VH 

3) Fotbal-muži 
a) Potenciál přestupu 2 hráčů z Pyšel – řeší L. Sadecký 
b) Zkusit přihlásit starou gardu – nelze 
c) Žádost o zpřehlednění oddílových financí 

4) Fotbal holky/děti 
a) Nábor – průběžně, kapacita plus minus naplněna, tréninky ok 

5) Lyžaři 
a) KoZaBij bude až nenapadne sníh 

6) Fotbalové hřiště 
a) Zazimovat Traktůrek (P. Šnajberk) – hotovo 

7) Multifunkční hřiště 
a) M. Láska a L. Sadecký dodají P. Šnajberkovi a J. Kapinosovi historické podklady do 24.12.2023 – nebylo 

dodáno v termínu 
i) M. Láska přinesl podklady na dnešní jednání 
ii) L. Sadecký dodal elektronicky 

b) Návrh sportů: Volejbal, Nohejbal, Streetbal, Badminton, Malý fotbal, Hokej, bruslení 
c) Žádost o scelení pozemků podél multifunkčního hřiště zajistí P. Šnajberk 
d) Možnost financování – Grant hejtmanky (J. Kapinos) 

i) Nutnost mít hotový projekt – zatím nemáme 
ii) Schůzka s projektantem Leden-Únor 

8) Hospoda 
a) Provozní hospody zažádala o možnost využít kabinu rozhodčích v průběhu pracovního týdne (Po-Pá) 

výměnou za úklid veškerého sportovního zázemí. Žádost byla po diskuzi a vzájemné domluvě zmítnuta. 
b) J. Kapinos bude žádat zástupce podnájemce o zlepšení komunikace, zejména ohledně změn a úprav 

prostor v podnájmu  
9) Finance 

a) Kontrola pohybu na účtu: OK 



 
 

 
10) Dotace 

a) Za děti (Florbal, Fotbal, Lyžaři) zažádáno (247 800,-) M. Láska 
11) Brigády 

a) Zbývá 
i) odvoz zbytku bordelu za buňkou 
ii) pruhy parkoviště (barvu máme), požádat o dosyp asfaltového obrusu na obci (P.Šnajberk) 
iii) kabina rozhodčích: dodělat stůl, věšáky, lavice – zajistí fotbalisti v průběhu zimy 
iv) výsledková cedule: opravit anténu (L. Sadecký) 
v) domluvit Bio-popelnici navíc - budeme vyvážet trávu ze sekání hřiště – domluvit u obce (P. 

Šnajberk) 
b) Evidence a nedopracované hodiny: L. Sadecký a V. Douda dodají podklady M. Láskovi, ten připraví 

přehled „hříšníků“ a obešle je se žádostí o zaplacení částky za neodpracované brigádní hodiny kterou 
odsouhlasila VH – dodáno, M. Láska na tom pracuje 

c) Vše odloženo na 2024 
d) Na jaro 2024 naplánovat opravu / výrobu laviček za brankou 

12) Z minulých VV – do příštího VV 
a) Studna: podklady u P. Šnajberka, podat žádost o kolaudaci 
b) Zajištění objektu (kontejner, šatny): 

i) Nabídka od SD Jablotron na stole 
(1) Bude osloven p.Pirc (SD Jablotron) pro sponzorský dar Jablotron 

ii) P.Šnajberk čeká na alternativní nabídku 
c) Střecha hospoda: zatýká, potřeba vyřešit – poptat řemeslníky (J. Kapinos) 

i) Kontrola klempíře, opraví to při dobrém počasí 
d) Kontejner: zjistit podmínky pojištění věcí uvnitř (M. Láska) 

i) Odloženo na 2024 
e) Pozemek podél hřiště 378/11: dar od Kačky Roučkové, Sokol zařídí převod a poplatky (M. Láska) 

i) Znovu oslovit Jardu Roučku (M.Láska) 
13) Jiné 

a) Podněty od M. Starucha 
i) kdo se stará nebo bude starat o nástěnku ZS v hospodě? 

(1) VV se domluví a oznámí na příštím VV 
ii) plánuje VV oslovit nově přistěhovalé obyvatele Zaječic a zapojit je do aktivit ZS? 

(1) VV prodiskutuje možnosti a navrhne plán na příštím VV 
b) Žádost od P. Šnajberka k VV o zažádání o provedení finančního auditu ZS za rok 2023 

i) VV zjistí 
(1) finanční náročnost auditu nezávislou společností 
(2) možnost provedení auditu obcí Pyšely 

ii) následně bude VV pokračovat v diskuzi 
c) Ples 

i) J. Kapinos zajistí termíny od kapely – Kapela nemůže 
ii) Hledáme kapelu na ples. Kdo zná/může ať zkontaktuje J. Kapinose co nejdříve, prosím. 
iii) Následně VV dořeší termín plesu. 

 
Příští schůze VV v Oksfordu ve středu 7. 2. 2024 v 19:00 hodin. Všichni jste zváni.  

Zapsal: Maroš Staruch 


